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Ordförandeträff, minnesanteckningar         

Datum 2020-09-09 

Plats Webben 

Tid Kl  10.00 – 11.04 

Deltagande, styrelsen Nils Ingmar Thorell ordförande 

 Styrbjörn Gustavsson  

 Yvonne Andersson 

 Kerstin la Fleur Jeppsson 

 Billy Moberg 

 Anders Ovander  

 

Deltagande, föreningarna Kerstin Nilsson Lyckå 

 Bertil Martinsson Lyckå 

 Jan-Owe Kullenbert Eringsboda-Tving 

 Berith Pagels Trossö 

 Stig-Harald Persson Hällaryd-Åryd 

 Ove Jönsson (tel) Rödeby 

 Ingvar Wramsmyr Olofström 

 Birger Svensson Bräkne-Hoby 

 Karl Erik Andersson Östra Blekinge  

 Inga George Mörrum 

 

Övriga  Malin Ohlin Vuxenskolan 

 

Nils Ingmar hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§  1 Rapport från förbund och distrikt 

 Från förbundet rapporterade Nils Ingmar om förbundets ekonomi och hur man 

hanterar de problem som uppstått i anledning av pandemin. Tidningens annons-

intäkter har minskat.  

 

 Fullföljande av kongressen måste ske med fysisk närvaro och man avvaktar 

lämplig tidpunkt och anpassad lokal. Förbundsstyrelsen har sammanträde om 14 

dagar med fysisk närvaro av ledamöterna.  

 

 Upprop om Äldrevårdens framtid måste marknadsföras effektivare för att samla 

fler underskrifter. 

 

 Från distriktet rapporterades att distriktsstyrelsen sammanträtt den 18 september 

fysisk i Rosa Huset i Ronneby. Budgeten för 2020 skall arbetas om. Tas upp på 

nästa DS.   
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§  2 Verksamhet i  föreningarna  

       

a. Boken Sölvesborg,  

Ingen rapport föreligger 

 

b. Olofström, Ingvar Wramsmyr 

Den mesta verksamheten ligger nere. Dock är utomhusaktiviteter 

igång, såsom vandringar. Man planerar för att kunna ha ett 

månadsmöte i november.  

 

c. Mörrum, Inga George 

Har haft styrelsemöte inomhus i stor lokal. Aktiviteter utomhus och 

skjutit inomhusmöten på framtiden. Boulen står på paus.  

 
d. Hällaryd-Åryd, Stig-Harald Persson 

Endast boule. I eftermiddag styrelsesammanträde och det var värdefullt 

att ta del av övriga föreningars verksamhet.  

 

e. Bodekull, Styrbjörn Gustavsson 

Bedriver i huvudsak utomhusaktiviteter såsom gymnastik och 

stavgång. 

 

f. Ronneby, Yvonne Andersson och Kerstin 

Har haft/har bokcirkel i lokalen Rosa Huset. Bedriver även målarkurs 

där. För övrigt utomhusgymnastik, tipsrunda och boule. Styrelsen har 

sammanträde utomhus. Satsar i övrigt på nästa år. 

 

g. Belganet-Hallabro 

Ingen rapport föreligger 

 

 

h. Eringsboda-Tving, Jan-Owe Kullenbert 

Utomhusaktiviteter med musikunderhållning. Bilutfärd i egna bilar 

Till besöksmål i Moheda. Boulespel pågår. Inomhusaktivitet planeras i 

oktober.  

 

i. Fridlevstad-Sillhövda, Ingemar Nilsson 

Ingen rapport föreligger 

 

j. Rödeby, Ove Jönsson 

Har haft fysiska styrelsemöten. Promenader och boule. Grillkväll vid 

Tvings IP. 
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k. Nättraby-Hasslö, Anders Ovander 

SPF Café Havgården fortlöper varje fredag kl 14.00 så länge säsongen 

pågår. Har haft grillfest utomhus. Planerar månadsmöte i september 

utomhus. Lägger ut månadsbrev på e-post, hemsida och App. Planerar 

att ha telefonkontakt med medlemmar som saknar e-post.  

 

l. Rosenbom, Berndt Ohlin 

Ingen rapport föreligger 

 

m. Trossö, Berith Pagels 

Håller styrelsemöten inomhus (stor lokal). Flyttar planerade aktiviteter 

till januari 2021. Diskuterar förslag till utomhusaktiviteter. 

 

n. Lyckå, Kerstin Nilsson och Bertil Martinsson  

Har haft styrelsemöten i föreningslokalen. Bokcirkel har genomförts 

utomhus. Planerar för vandringar. För övrigt inga aktiviteter. 

 

o. Östra Blekinge, Karl-Erik Andersson 

Har haft möte utomhus. Driver boule, seniorgolf och chi gong. 

Bokcirkel. 

 

p. Bräkne-Hoby, Birger Svensson 

Styrelsen i juli träffades i Äggaboden och diskuterade läget. Beslutade 

att ringa upp medlemmar främst dem som lever ensamma. Delades upp 

mellan styrelsemedlemmarna cirka 10/ledamot. 

 

Medlemsträff i juli på Svenmanska Parken. Begränsat till 50. Stort 

intresse. Flera fick tyvärr inte delta. De serverades kaffe och våfflor. 

 

Månadsmötena uppskjutna tills vidare. 

 

§ 3 Medlemsläget 

 Hittills under året har Blekinge fått ca 100 nya medlemmar. Antalet avlidna och 

utträdda är något lägre än förra året. Total minskning ca 180 medlemmar. 

  

§ 4 Kommunikation med medlemmarna 

 Då många medlemmar saknar e-postadress använder en del föreningar SMS, 

 fysiska brev och telefonkontakt. Särskilt telefonkontakt uppskattas av medlem-

marna.  

 

§ 5 Vad kan SV hjälpa till med 

 Malin meddelar att Vuxenskolankan ställa lokaler till förfogande för fysiska 

möten med begränsat antal deltager (avståndsregler). Kan också hjälpa till med 

digitala möten och utbildning i Zoom. 
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§ 6 Ev. IT/App 

 Billy vädjar till föreningarna att uppdaterar sina hemsidor med e-postadresser till 

föreningsfunktionärerna. Uppmanar också till användandet av SPF-Appen 

 

§ 7 Annonsering 

 Förbundet har en riksomfattande marknadsföringskampanj genom annonsering .   

 Mötet är positivt inställt till uppföljande annonskampanjer regionalt inom 

distriktet. 

 

§ 8 Nästa träff fys/dig 10 november 

 Nästa möte ser man gärna kunna genomföras med fysisk närvaro. 

 

§ 9 Istället för planeringskonferens 

 Kan med fördel samordnas som heldag med ordförandeträffen den 10 november. 

 

§ 10 Avslutning 

 Nils Ingmar tackade deltagarna för engagemanget och förklarade mötet avslutat kl 

11.04  

 

  

 Vid anteckningarna 

 

 

 Anders Ovander 
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